
        Vergaderverslag RC3 

 

Groep: Raadscommissie 3 
Datum:  
Uur: 19u00 – 19u40 
Plaats:  gemeenteraadszaal 
Aanwezig:  Felix De Clerck, Giovanny Saelens, Maxim Veys - schepenen;   
 Joost Bonte,  Miet Callens, Anaïs De Bethune, Philippe De Coene, 

Helga Kints, Liesbet Maddens, Anke Seynaeve, Nysa Vandersteene, 
Sien Vandevelde, Liesbeth Vercaemst - raadsleden 

  
 Joris Beaumon – verslaggever 
 Mia Cattebeke - Voorzitter 
 
Verontschuldigd:  Jeroen Ceuppens 
Afwezig:  / 
Bijlagen:  / 

 
Mia Cattebeke opent de vergadering als vervangend voorzitter gezien de afwezigheid van 
Jeroen Ceuppens. 
 
Het verslag van de raadsvergadering van februari wordt goedgekeurd mits een aantal 
aanpassingen: 

- Aanwezigheid van Jeroen Ceuppens wordt opgenomen.  
- Bij bespreking punt 16 wordt toegevoegd: Philippe De Coene duidt dat dit van 

toepassing is op de "private" bestuurders maar niet op de vertegenwoordigers vanuit 
GR/RMW. Statuten primeren niet op het decreet lokaal bestuur. 

- Varia: opmerking mbt de vervangingen bij Vlaams belang in BCSD slaat enkel op 
Wouter Vermeersch (engagementen in Vlaams parlement).  

 
 
GEMEENTERAAD 
 
Maxime Veys 
36 - 2025_GR_00089 - cv WeidEnergie - statutenwijziging - aanduiding vertegenwoordigers 
vanuit de gemeenteraad – Goedkeuren 

- geen vragen  
 
Felix De Clerck 
37 - 2025_GR_00016 - Schenking objecten aan de stedelijke musea - Definitieve 
aanvaarding  

- korte toelichting door Felix De Clerck, geen extra vragen 
 
38 - 2025_GR_00054 - Abby - Gebruiksreglement, gebruikersovereenkomst, zaalprijzen 
zaalhuur Abby en huisregels Abby – Goedkeuren 



- vraag Miet Callens: zal de zaalverhuur binnen Abby ook opgenomen in het 
retributiesysteem van de OC’s?  
Felix De Clerck antwoordt dat dit niet het geval is, maar dat er een afzonderlijke 
regeling is. Abby wil een open huis zijn, maar niet zomaar alles is mogelijk. Het wordt 
overgelaten aan Abby om in te schatten wat haalbaar en veilig is om te verhuren. 
Vergelijking met een OC gaat dus niet volledig op.  

- Mia Cattebeke vraagt of de verhuur van de zalen opgenomen zal worden in het 
reservatiesysteem van de stad. Felix De Clerck bevestigt dit. 

- Alle gemeenteraadsleden zijn welkom op de pre-opening op 28/03 en tijdens de vele 
activiteiten in het openingsweekend. 

 
 
39 - 2025_GR_00090 - vzw Cuca – Evaluatie 

- Felix De Clerck licht toe: een zeer positieve, maar uiteraard nog beperkte evaluatie.  
- Liesbet Maddens is voorzitster van de VZW en heeft groot geloof in de groep in de 

werking op zich.  Momenteel worden de omgeving en het terras nog afgewerkt. De 
architecten hadden veel oog voor het esthetische, maar soms iets minder voor het 
praktische van de horeca, wat het niet evident maakt.  

- Liesbeth Vercaemst vraagt of de site en horeca rolstoeltoegankelijk zijn? Felix De 
Clerck beaamt dat het ontwerp inderdaad daartoe door Inter werd bekeken. Sowieso 
is toegankelijkheid een vereiste voor het verkrijgen van subsidies. 

 
40 - 2025_GR_00091 - Samenwerkingsovereenkomst met CVSO museumPASSmusées - 
Acceptatie van het museumpasprogramma – Goedkeuren 

- Miet Callens vindt dit een heel interessant concept. Ze vraagt waarom de nota als 
juridisch advies ‘gunstig onder voorwaarden’ kreeg. Felix geeft mee dat dit  
betrekking had op een aantal formele aspecten in de overeenkomst, maar niets 
inhoudelijk. Miet vraagt naar de ervaringen van de pas in Texture. Felix beaamt dat 
deze heel positief zijn, ook wat betreft het gebruik van het kansentarief gezien de pas 
niet stigmatiserend werkt, omdat er geen onderscheid zichtbaar is.  
Er werd ook reeds met de minderinkomst omwille van de MIA gebruikers rekening 
gehouden in de budgetten van Abby. 

 
41 - 2025_GR_00077 - Microsoft 365 licenties - Vernieuwing - Voorwaarden, wijze van 
gunnen en gunning 

- Felix licht toe: versnelde instap in een nieuw raamcontract (ism met de stad Brugge) 
want de prijzen zullen verder stijgen en hierop wil de stad anticiperen. 

- Er is ook integratie van Copilot. Na een beperkte testcase bleek reeds 1 uur per 
proefpersoon tijdswinst en hier zit nog meer potentieel in. Wel nog te bekijken hoe 
de uitrol en de ondersteuning zullen gebeuren. 

- Joost Bonte vraagt hoe de stad kijkt naar het feit dat Microsoft een Amerikaans tech 
bedrijf is en of er ook gekeken werd naar optie Europese leveranciers? Felix geeft 
mee dat er een aantal Europese bedrijven zijn, maar nog zeer kleinschalig en zij 
kunnen nog niet hetzelfde aanbieden. Ook (de strengere) Europese GDPR wetgeving 
speelt hierin mee. 

 
 
 



RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN 
 
Giovanny Saelens 
 
9 - 2025_OR_00030 - OCMW-verenigingen - Beslissingen van welzijnsvereniging Vereniging 
Ons Tehuis – Kennisname 
 

- Geen vragen 
 
10 - 2025_OR_00031 - OCMW-verenigingen - Beslissingen van Welzijnsvereniging Infohos 
(in vereffening) - Kennisname  
 

- Giovanny Saelens licht toe: De vereniging Infohos werd opgericht op 21 februari 
1986. Het OCMW van Kortrijk was hierbij stichtend lid, samen met de OCMW's van 
Aalst, Blankenberge, Brugge, Gent, Oostende en Ronse.  De vereniging heeft tot doel 
te zorgen voor het beheer, de studie, de organisatie en de bedrijfsvoering van de 
informatieverwerking als hulpmiddel bij de organisatie van de ziekenhuizen van haar 
leden.  De vereniging Infohos is van rechtswege ontbonden door het verstrijken van 
de termijn van 30 jaar waarvoor zij was opgericht, maar door de complexiteit van de 
situatie duurt de vereffening reeds bijzonder lang. De grootste problemen omtrent 
de vereffening zijn ondertussen van de baan. Er is nog één aanslepend geschil rond 
de uitbetaling van personeelsleden. Timing zou nu toch eerste helft 2025 zijn. 

- Philippe De Coene vindt het raar dit punt onder bestuurszaken staat, terwijl die van 
bv Kanaal 127 niet. Hij geeft in het kader hiervan ook mee dat er een akkoord was 
met de betrokken bestuursleden om de resterende middelen van vzw kanaal 127 
alsook deze van de Poort vzw in te zetten voor de installatie van het luik activering op 
de site Kanaal 127. We moeten vermijden dat deze afspraken met de oude 
bestuursleden hierrond vergeten worden.  

 
11 - 2025_OR_00032 - OCMW-verenigingen - Vereniging voor sociale dienstverlening 
Mentor vzw - bijzondere algemene vergadering van 20 maart 2025 - Kennisname 
 

- Geen vragen 
 
 
VARIA 
/ 

 

Verslaggever: Joris Beaumon 
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